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خطیب درگذشت
مدیرکل اس��بق تر بیت  بدنی استان تهران 
صبح دیروز درگذشت. حجت الله خطیب متولد 
10 فروردین ماه س��ال 1333 در شهرس��تان 
نور اس��تان مازندران، س��ابقه مدیریتی زیادی 
در ورزش ایران همچون مدیر عاملی باش��گاه 
پر س��پولیس، مدیرکلی اداره کل تر بیت  بدنی 
استان تهران و سرپرستی فدراسیون کشتی و... 
را در کارنامه داشت، صبح دیروز )یکشنبه( در 
بیمارس��تان جم تهران دار فانی را وداع گفت. 
خطیب از مدت ها پیش به دلیل س��رطان در 
بستر بیماری بود. او به مدت 19سال مدیریت 
ورزش اس��تان تهران را برعهده داش��ت و طی 
س��ال های 90 تا 9۲ هم سرپرست فدراسیون 
کش��تی بود. خطیب در یک مقطع سرپرستی 
باش��گاه پرس��پولیس را عهده دار بود. مراس��م 
تش��ییع پیکر آن مرحوم ساعت 8 صبح امروز 
)دوشنبه( از ورزش��گاه شهید شیرودی تهران 
انجام خواهد ش��د و سپس پیکر آن مرحوم در 
شهرستان نور استان مازندران به خاک سپرده 
خواهد ش��د. روزنامه »وطن امروز« درگذشت 
این مدیر باسابقه ورزش��ی را به جامعه ورزش 
کشور و خانواده وی تسلیت گفته و از خداوند 
متعال برای وی غفران الهی و برای بازماندگان 

صبر مسألت دارد.

جهانبخش نامزد عنوان برترین 
بازیکن لیگ یک هلند

بازیک��ن ایرانی تیم فوتب��ال نایمخن نامزد 
کس��ب عنوان بهترین بازیکن لیگ دسته یک 
هلند ش��د. لیگ دس��ته یک هلن��د در حالی 
هفته ه��ای پایانی خود را س��پری می کند که 
قهرمانی نایمخن در آن قطعی شده است و این 
تیم فصل آینده در لیگ برتر هلند خواهد بود. 
اتحادیه فوتبال هلند نامزدهای دریافت عنوان 
بهترین بازیکن لیگ دس��ته یک هلند را اعلام 
کرد که نام مهاج��م ایرانی نایمخن نیز در آن 
دیده می شود. فهرس��ت نامزدهای کسب این 

عنوان بدین شرح است:
1- علیرضا جهانبخش )نایمخن(

۲- ونسان جانسون )آلمره(
3- جویی اسلیگرس )آیندهوون(

4- هفته آینده اعلام می شود.
با توجه به درخشش جهانبخش و قهرمانی 
نایمخ��ن، احتمال زیادی وج��ود دارد که این 
بازیکن ایرانی به عنوان بهترین بازیکن لیگ یک 

هلند انتخاب شود.

تحریم تورنمنت های کشتی بلغارستان
س��رمربی تیم ملی کش��تی فرنگی گفت: 
ب��ه والنتین یوردانوف اع��لام کردیم به خاطر 
حق کش��ی در مس��ابقه س��وریان، دیگ��ر در 
تورنمنت های بلغارس��تان شرکت نمی کنیم.

احد پازاج درباره خودداری س��وریان از مبارزه 
با حریف بلغاری در جام نیکولا پتروف گفت: 
سوریان در این کشتی حریفش را خاک کرد 
و ۲ امتی��از گرفت اما رئیس تش��ک به جای 
اینکه ۲ امتیاز به س��وریان بدهد، یک امتیاز 
به رقیبش داد که سوریان پس از این ناداوری 
آش��کار، روی حریفش را بوس��ید و تشک را 
ترک کرد. وی ادامه داد: به والنتین یوردانوف، 
رئیس فدراسیون بلغارستان گفتم که حضور 4 
قهرمان ایرانی، سطح مسابقات شما را بالا برد 
اما این ناداوری بس��یار ناپسند بود و به خاطر 
این ناداوری دیگر در تورنمنت های بلغارستان 
شرکت نمی کنیم. یوردانوف هم به خاطر این 
اتفاقات عذرخواهی کرد و قول داد دیگر شاهد 
چنین ناداوری هایی نباش��یم. پازاج همچنین 
گفت: حتی یوردانوف قصد داش��ت از سوریان 
در مراسم اهدای مدال وزن 59 کیلوگرم تقدیر 
کند که سوریان پیشنهاد یوردانوف را نپذیرفت 
که به نظر من کار درستی انجام داد و من هم 

موافق آن نبودم.

درخواست عجیب مورینیو 
از رئال مادرید

بازی های خوب ادن هازارد در این فصل در 
چلسی باعث شده است تا رسانه ها از پیوستن 
این بازیکن به تیم مادریدی خبر دهند. علاوه 
بر آن زیدان نیز ه��ازارد را بازیکن مورد علاقه 
خ��ود عنوان کرد و از تمایل زیاد رئال به جذب 
ای��ن بازیکن خبر داد. مورینیو با وجود تکذیب 
علاقه هازارد ب��ه رئال مادرید قیمتی نیز برای 
ستاره بلژیکی چلسی تعیین کرد. وی گفت اگر 
رئال مادرید قصد خرید این بازیکن را دارد، باید 
مبلغ 100 میلیون پوند پرداخت کند. همچنین 
علاوه بر این 100 میلیون پوند کهکشانی ها باید 
3 ستاره تیم خود را نیز به باشگاه چلسی منتقل 
کنند. مورینیو درباره علاقه رئال مادرید به این 
بازیکن گفت: درست است که من با مسؤولان 
تیم مادریدی در ارتباط هستم ولی این ارتباط 
باعث نمی ش��ود که آنها بخواهند پش��ت پرده 
کارهایی برای خودش��ان انجام دهند. اگر آنها 
می خواهند با ه��ازارد صحبت کنند، باید ابتدا 
تلفن دفتر من را بگیرند و من از هازارد بخواهم 

تا با آنها صحبت کند. 

حفره ای که شاید 
آبروی ورزش ایران را ببرد

نگرانی های مسؤولان فدراسیون شنای ایران 
برای تعمیر و تجهیز اس��تخر 9 دی شیرودی 
در فاصله یک ماه مانده تا آغاز مسابقات توسعه 
جهان��ی واترپلو ادام��ه دارد تا جایی که رئیس 
فدراس��یون ش��نا برای حفظ آبروی ایران آرزو 
می کند باران نبارد. پنجمین دوره مس��ابقات 
توس��عه جهانی واترپل��و در روزهای س��وم تا 
هش��تم خرداد س��ال جاری به میزبانی تهران 
برگ��زار می ش��ود. حض��ور 1۲ تی��م از 4 قاره 
جه��ان در تهران اتفاقی اس��ت ک��ه کمتر در 
تاریخ ورزش های گروهی کش��ور سابقه داشته 
است اما با وجود گذش��ت 4ماه از تاریخ اعلام 
خبر این میزبانی، همچنان مشکلات بسیاری 
فدراس��یون ش��نای ایران را تهدی��د می کند. 
در حال��ی که فوتبالیس��ت ها، والیبالیس��ت ها 
و ورزش��کاران بس��یاری از رش��ته ها با وجود 
قراردادهای میلیاردی باشگاه ها، در غوغاسالاری 
رسانه ای همچنان وعده پاداش هایشان را طلب 
می کنند، هزینه یک میلیارد تومانی این میزبانی 
هنوز تامین نشده است. از سوی دیگر مشکلات 
فنی و س��خت افزاری اس��تخر 9 دی مجموعه 
ورزش��ی شهید شیرودی تهران به عنوان محل 
اصلی برگ��زاری مس��ابقات  در فاصله یک ماه 
 مانده تا ش��روع بازی ها برطرف نش��ده اس��ت 
به طوری که محسن رضوانی رئیس فدراسیون 
ش��نا، در مصاحبه ای بزرگ تری��ن آرزویش را 
نباریدن باران در روز های مس��ابقه عنوان کرد، 
چرا که همچنان این نگرانی وجود دارد که در 
صورت بارش باران سقف استخر 9 دی مجموعه 
شهید شیرودی چکه یا ریزش کند! حتی تصور 
سرازیر ش��دن آب در جریان یک دوره مسابقه 
جهانی در تهران تهدیدی اس��ت که می تواند 
تمام فرصت های میزبانی را از بین ببرد. با این 
حال مشخص نیست که چرا مسؤولان بلندپایه 
وزارت ورزش و جوان��ان و همچنین س��ازمان 
تجهیز در این باره اقدامی نمی کنند. خبرهای 
رسیده حاکی از آن است که هنوز استخر روباز 
مجموعه ش��یرودی که به عنوان محل تمرین 
تیم ها در نظر گرفته ش��ده نیز تجهیز نیست. 
این استخر که زمانی بستر درخشش قهرمانان 
نامی ایران بوده، در س��ال های گذشته تعطیل 
شده و حالا با خرابی های بسیاری در تاسیسات 
به س��ر می برد. در حالی که روزشمار معکوس 
برای آغاز مسابقات جهانی در تهران آغاز شده 
است و تنها ۲9 روز تا آغاز مسابقات باقی مانده 
است، مسؤولان وزارت ورزش و سازمان تجهیز 
مجوز بهره برداری از استخر روباز را به فدراسیون 
شنا نداده اند. در مسابقات توسعه جهانی واترپلو 
ک��ه در دهه اول خرداد ماه س��ال جاری برگزار 
می ش��ود 1۲ تیم از 4 قاره جهان حضور دارند. 
کاروان های ورزش��ی از گوشه و کنار جهان به 
تهران می آیند تا فضای فرهنگی کشور را رصد 
کنند. همچنین نمایندگان رسانه ای از شرق و 
غرب جهان این مس��ابقات را زیر نظر خواهند 
داشت. در این شرایط سوراخ های سقف استخر 
9 دی و کف استخر روباز شیرودی تهران ممکن 
اس��ت آبروی ورزش و کشور را ببرد. متاسفانه 
سوراخ استخرهای ایران ممکن است در حالی 
س��ر باز کند که در س��ال های اخیر مسؤولان 
س��ازمان تجهی��ز و وزارت ورزش همواره روی 
مشکلات سخت افزاری سرپوش نهاده اند. نمونه 
ب��ارز این موضوع ممنوعی��ت ورود خبرنگاران 
به اس��تخر تمرین اس��تادیوم آزادی است. این 
اس��تخر که درس��ت به فاصله چن��د متری از 
استخر مسابقه قهرمانی آزادی تهران قرار دارد، 
به محلی ب��رای زندگی انواع حیوانات از جمله 
روباه تبدیل ش��ده اس��ت. متاسفانه چند سال 
قبل مسؤولان وقت فدراسیون، این استخر را به 
همراه سونا و... برای بازسازی تخریب کردند اما 
هیچ گاه بازسازی انجام نشد. گونی های سیمان، 
کاشی های شکسته، تل های شن و ماسه در این 
اس��تخر تلنبار شده اس��ت. این در حالی است 
که حراست مجموعه ورزشی شهید شیرودی 
در س��ال های اخیر مانع از فعالیت خبرنگاران 
بویژه رسانه های تصویری در این باره می شود. 
س��رپوش نهادن مس��ؤولان روی خرابی های 
استخر قهرمانی آزادی تهران موجب فرسوده تر 
ش��دن این مجموعه شده اس��ت به طوری که 
بزرگ ترین استخر قهرمانی و استاندارد کشور 
که روزی مح��ل برگزاری بازی های آس��یایی 
بود، ام��روز بعد از 41 س��ال نمی تواند میزبان 
مس��ابقات توس��عه واترپلوی جهان باش��د. از 
این رو این مس��ابقات در استخر 9 دی شهید 
شیرودی برگزار می ش��ود. مسابقات واترپلوی 
توس��عه جهانی )فیناترافی( تهران از س��وم تا 
هش��تم خرداد 1394 در اس��تخر بین المللی 
9دی ش��یرودی برگزار می ش��ود.  س��رمربی 
تیم ملی در این مسابقات س��یروس طاهریان 
است. وحید رضایی و علیرضا شهیدی پور هم 
به عنوان مربی و مربی دروازه بانان وی را در امر 
هدایت ملی پوشان همراهی می کنند. تیم ملی 
ایران برای حضور پرق��درت در این رقابت ها از 
اسفند ماه سال گذشته تمرینات متمرکز خود را 

در استخر 9دی آغاز کرده است.

گزارش اخبار

گروه ورزش�ی: اگر اساسنامه پیشنهادی وزارت 
ورزش ب��ه تایید هی��ات وزیران برس��د، عملا 
فدراس��یون های ورزشی کوچک ترین اختیاری 
در اداره زیرمجموعه ه��ای خ��ود ندارن��د و این 
از نگاه بس��یاری از کارشناس��ان یک »فاجعه« 
ب��ه حس��اب می آید. دی��روز خبرگ��زاری مهر، 
پیش نویس اساس��نامه  وزارت ورزش را منتشر 
کرد تا ش��وک بزرگی به جامعه ورزش وارد آید، 
آن هم در ش��رایطی که با اساس��نامه فعلی هم 
بس��یاری از کارشناسان ورزش��ی به مهندسی 
کردن انتخابات فدراسیون ها اعتراض داشته اند؛ 
درس��ت مانند آنچ��ه این روزها در بس��یاری از 
فدراس��یون ها رخ داده و ش��اید دم دستی ترین 
مثال انتخاب فدراس��یون وزنه برداری باشد که 
قرار اس��ت امروز بدون حضور حسین رضازاده، 
قوی ترین مرد جهان برگزار شود، آن هم بعد از 

فشارهایی که وزارت ورزش برای انصراف این قهرمان 
از حضور در انتخابات به او وارد کرد. مهر در گزارش��ی 
که با عنوان »ورزش دربست در اختیار آقایان!« منتشر 
کرده نوش��ته براس��اس ترکیبی که مدنظر مسؤولان 
وزارت ورزش ق��رار گرفت��ه مجمع فدراس��یون های 
ورزش��ی که تصمیم گیران اصلی در هر فدراس��یون 
خواهند بود از کس��انی تشکیل خواهد شد که به هر 
ش��کلی »دولتی« به حساب می آیند و به این ترتیب 
وزارت ورزش می توان��د به راحتی افراد مدنظر خود را 
در راس کار فدراس��یون ها قرار دهد یا در مواقع لزوم 
رؤسای فدراسیون ها را با فشار کوچکی از جانب مجمع 
برکنار کند. به این ترتیب عملا فدراسیون های ورزشی 
هیچ اختیاری از خود نخواهند داشت و این مسؤولان 
وزارت ورزش هستند که با قدرتی فراقانونی می توانند 
در تصمیم گیری های فدراسیون ها نقش اصلی را ایفا 
کنند و این درست برخلاف تاکید کمیته بین المللی 
المپیک است البته شاید به خاطر همین تناقض باشد 
که اعضای هی��ات اجرایی کمیته ملی المپیک ایران 
در جلسه اخیرشان این پیش نویس را تایید نکرده اند. 
پیش نویس تهیه شده درباره اساسنامه فدراسیون های 
ورزشی با ابهامات زیاد و البته تغییرات سوال برانگیزی 
همراه است که قطعا اجرای آن از سوی فدراسیون ها 
را با مش��کلات زیادی همراه خواهد کرد و چه بس��ا 
ارائه چنین پیش نویس��ی به عنوان اساسنامه تصویب 
ش��ده به مدیران ورزشی، باعث اعتراضات و مشکلات 
زیادی شود. با همه اینها، مس��ؤولان وزارت ورزش و 
جوانان بر پیش نویس اساسنامه فدراسیون های ورزشی 
تاکید دارند به ط��وری که تا به امروز تلاش دوباره ای 
جهت برطرف ش��دن ابهامات آن انجام نش��ده است 
البته این پیش نویس هنوز در اختیار تصمیم گیرندگان 
فدراسیون ها و نهادهای مرتبط با ورزش قرار نگرفته 
و مش��خص نیس��ت دلیل این پنهانکاری چیست؟ 

از جمل��ه م��وارد س��وال برانگیز در پیش نویس تهیه 
شده برای اساسنامه فدراس��یون های ورزشی مربوط 
ب��ه اعضای مجمع عمومی فدراسیون هاس��ت. بر این 
اساس و طبق پیش نویس تهیه شده، اعضای مجمع 
عموم��ی فدراس��یون ها متفاوت از گذش��ته انتخاب 
خواهند ش��د. به نظر می رس��د در صورت��ی که این 
پیش نوی��س به مراحل پایانی و تصویب برس��د، فارغ 
از اینکه چه فردی مس��ؤولیت وزارت ورزش و جوانان 
را ب��ر عه��ده دارد، ورزش در اختی��ار وزی��ر ورزش و 
معاونان��ش در ادوار مختل��ف ق��رار خواه��د گرفت و 

عملا فدراسیون های ورزش��ی و مجامع اختیاری از 
خود نخواهند داش��ت و همه چیز از پیش توس��ط 
 آقایان مس��ؤول مشخص خواهد ش��د. شرایط برای 
فدراس��یون هایی که زیرمجموعه کمیته بین المللی 
المپیک به حساب نمی آیند بدتر هم هست و عملا 
ای��ن فدراس��یون ها از کمترین اختی��اری برخوردار 
خواهند بود. س��اعتی پ��س از انتش��ار پیش نویس 
اساس��نامه، مدی��ر روابط عموم��ی وزارت ورزش در 
گفت وگو با س��ایت این وزارتخان��ه این پیش نویس 
را »غیر قابل اس��تناد« خواند. مازیار ناظمی در این 

باره گفت: پیش نویس��ی که در برخی رسانه ها 
منتشر شده اس��ت قابل استناد نیست و برای 
تکمیل آن بزودی ویرایش نهم در جلس��ه ای 
با حضور رؤس��ای تمام فدراس��یون ها به بحث 
و نظر گذاشته خواهد ش��د. وی افزود: اصلاح 
اساسنامه فدراسیون های ورزشی یک حرکت 
ملی است و قطعا به بهبود شرایط ورزش کشور 
کمک می کند به همین جهت از کاشناسان و 
رسانه ها دعوت می کنم در فضایی فنی و دقیق 
به بررس��ی آن بپردازند. مدی��ر روابط عمومی 
وزارت ورزش با یادآوری سابقه اصلاح اساسنامه 
فدراسیون های ورزش��ی گفت: این اساسنامه 
از س��ال 1388 در حال تنظیم اس��ت و هنوز 
چیزی به عنوان مصوب نهایی از وزارت ورزش 
و جوانان به دولت ارائه نش��ده اس��ت و پس از 
جلب نظر و آرای تمام رؤسای فدراسیون ها، به 
کمیس��یون اجتماعی دولت خواه��د رفت و پس از 
بررس��ی آنها به هیات وزیران ارائه می ش��ود. ناظمی  
اضافه کرد: این کار نیمه تمام را معاونت قهرمانی در 
نیمه دوم سال 9۲ ادامه داد و با جمع آوری آرای افراد 
کارشناس و صاحب نظر در نهایت در تاریخ دهم آذر 
سال قبل ویرایش پیش نویس اساسنامه فدراسیون ها 
را برای کمیته ملی المپیک، مدیران کل استان ها و 
رؤسای فدراسیون های ورزشی ارسال کرد. وی گفت: 
تاکنون 45 فدراسیون ورزشی و کمیته ملی المپیک 
و مدیران استانی نظرهای خود را به حوزه قهرمانی و 
کارگروه اصلاح اساسنامه فدراسیون ها ارائه کرده اند 
و بع��د از جمع آوری آرا و نظر کارشناس��ی این افراد 
برای ویرایش نهایی از دی ماه س��ال قبل با تشکیل 
کارگروهی 15نفره از مدیران ارشد وزارت، استان ها، 
کمیته ملی المپی��ک، 3 رئیس فدراس��یون و افراد 
حقوقدان و آگاه به اساسنامه های بین المللی کار ادامه 
یافت و نهایتا در اسفند سال 93 این پیش نویس آماده 
ارائه در شورای معاونین وزارت ورزش شد. ناظمی با 
اشاره به »حساس��یت وزیر ورزش و جوانان« به این 
موضوع گفت: با تمام این شرایطی که اشاره شد بازهم 
دکتر گودرزی تاکید کرد در جلسه ای با حضور همه 
رؤسای فدراس��یون های ورزش��ی آخرین ویرایش و 
تغییرات به اطلاع آنها رسانده شود و این کار بزودی 
اتفاق خواهد افتاد.مازیار ناظمی درباره ارتباط تغییرات 
پیش نویس اصلاح اساسنامه فدراسیون های ورزشی و 
اصلاح اساسنامه کمیته ملی المپیک گفت: البته این 
موارد ارتباطی به هم ندارد اما شاید منظور شما اصلاح 
ترجمه اش��تباه برخی از مفاد آن توسط گروه قبلی 
است که این موضوع را باید از خود کمیته جویا شوید 
ولی تاجایی که من به خاطر دارم منتخبان جدید در 
کمیته ملی المپیک قرار بود نسبت به رفع و اصلاح 

آن که مورد درخواست فدراسیون ها بود، اقدام کنند.

 اس��تقلال با اینکه جمع��ی از بهترین های لیگ 
داخل��ی فوتبال ایران و یک بازیکن تاثیرگذار خارجی 
را برای فصل جاری لیگ برتر و جام حذفی در اختیار 
داشت، نتوانسته انتظارات را برآورده کند. در این میان 
امیر قلعه نویی به عنوان س��رمربی و نفر اول کادر فنی 
پس از تساوی با پدیده اعلام کرد اگر تیمش نمی برد 
و نتیجه نمی گیرد ایراد از اوس��ت ن��ه بازیکنانش. با 
ای��ن حال قطعا عوامل دیگری هم در نتیجه نگرفتن 
اس��تقلال تاثیرگذار اس��ت که از نگاه امیر قلعه نویی 
معرفی شده اند.  بی پولی پروژه جدیدی برای استقلال 
نیست، آنچه جدید است این است که تیم های دیگری 
که قبلا اوضاع مالی بهتری داشتند حالا شرایط بدتری 
دارند و آنها هم مثل اس��تقلال بی پول شده اند. نفت 
تهران همین حالا برخی از مسافرت هایش را به جای 
هواپیما با اتوبوس می رود، از منظر پرداخت مالی هم 
بازیکنانش از همین شرایط بد استقلال هم کمتر پول 
گرفته اند، ش��رایط ذوب آهن و فولاد نیز همین گونه 
اس��ت. آنها هم در مقاطعی از فصل به اعتصاب کامل 
نزدیک شدند. همین پدیده که در تهران از استقلال 
مساوی گرفت هم مش��کل مالی شدید داشت و هم 
مش��کل مدیریتی و مالکیتی، این مه��م آن ماجرای 
»ظلم دوس��ویه ای را که عین عدالت اس��ت« به یاد 
می آورد. در واقع این روزها اس��تقلالی ها نس��بت به 

تیم هایی که بیان کردیم پول بیشتری دریافت کرده اند، 
در مبح��ث خرید بازیکن هم که دقیقا به گاوصندوق 
استقلال مرتبط است، استقلال بهتر از دیگر باشگاه ها 
 بازیکن خریده و بیشترین ملی پوش را در اختیار دارد و 
تیم هایی چون نفت و ذوب آهن و فولاد و تراکتورسازی 

به نسبت استقلال بازیکن نامداری ندارند.
خبرنگاران  در مرتبه بعدی ■

در اینکه برخی خبرن��گاران بنا به دلایل اخلاقی 
و صنفی با امیر قلعه نویی موافق نیس��تند هیچ شکی 
نیس��ت، خبرنگاران هم بخش��ی از جامعه هس��تند، 
از هم��ان جامعه ای که امروز برخ��ی  از آنها حتی در 
دیدارهای حس��اس استقلال به ورزش��گاه نمی روند 
و ش��اید به قول حاج رضایی با بخش رفتار اجتماعی 
سرمربی اس��تقلال مخالف هس��تند. در این جامعه 
کوچک البته امیر قلعه نویی موافقانی هم بسان جامعه 
بزرگ ایران دارد که می کوشند به سرمربی استقلال 
کم��ک کنند و چنین هم می کنند ام��ا نه موافقان و 
ن��ه مخالفان هیچکدام نمی توانند روی مس��ائل فنی 
اس��تقلال چه آن روزها که با  امیر قلعه نویی قهرمان 

می شد و چه امروز که سهمیه هم نمی گیرد، دخالتی 
داشته باشند. 

مدیریت به نفع چه کسی بود؟ ■
امیر قلعه نویی پیش از بازی با پدیده انتقاداتی به 
مجموعه عواملی فوتبال داشت. وی حتی پای دیدار 
۲ س��ال قبل را هم وسط کش��ید - دیدار با الشباب 
- و اع��لام ک��رد آن روز برای تعوی��ض دنبال بازیکن 
می گش��ته ام��ا روی نیمکت بازیکنی ب��رای تعویض 
نداش��ته اس��ت، طعنه امیر قلعه نویی به فتح الله زاده 
درب��اره خرید بازیک��ن تا جایی جلو رف��ت که اعلام 
ک��رد، به آقایان برنخورد! این درحالی اس��ت که امیر 
قلعه نوی��ی در تاریخ ۲4 فروردین ماه یعنی 4 روز قبل 
از همان دی��دار اعلام کرد 5 مص��دوم و یک محروم 
روی دس��تش مانده و 4 ملی پوش را هم به کی روش 
 نمی ده��د و البته چند خط پایین ت��ر اعلام کرده بود 
فتح الله زاده نخبه اس��ت و فوتبال ای��ران نباید او را به 
سادگی از دست بدهد! مطمئنا مصدوم شدن 5 بازیکن 
و یک محروم اگر به گردن کادر فنی نباش��د، برگردن 

»مدیرنخبه« تیم هم نیست... .

کی روش و تیم ملی ■
امیر قلعه نویی در بسیاری از مقاطع فصل کی روش 
و تیم ملی را مقصر نتیجه نگرفتن اس��تقلال دانسته 
اس��ت، ای��ن درحالی اس��ت ک��ه انصافا چ��ه پس از 
جام جهانی و چه بعد از جام ملت های آسیا، استقلال 
در تم��ام دیدارهای نزدیک به این دو تورنمنت پیروز 
مسابقات بوده است. در نیم فصل اول که بلافاصله بعد 
از جام جهانی شروع ش��د، استقلال از 7 بازی ابتدای 
فصل خود، 6 برد داشت که تقریبا این آمار در نیم فصل 
دوم و بلافاصله پس از جام ملت های آسیا هم رخ داد، 
در نتیج��ه کی روش نه تنها عامل تخریب اس��تقلال 
نبوده بلکه کمک فنی و بدنس��ازی هم به اس��تقلال 

کرده است.
خصوصی سازی در انتها ■

ش��اید تنها نکته ای که می توان به امیر قلعه نویی 
حق داد که معترض باش��د مشکلات مدیریتی است 
که از وزارت ورزش و خصوصی سازی برای استقلال و 
پرسپولیس به وجود آمده و منحصر به این دو تیم است 
تا جایی که خادم تنها 4 ساعت قبل از بازی با پدیده 
اعلام می کند اس��تقلال و پرسپولیس اگر خصوصی 
نشوند، منحل می شوند! بی توجهی به زمانبندی برخی 
حرف ها و رفتارها و تاثیر آن حرف ها روی تیم مطمئنا 

اثرگذار است و البته متاسفانه تجربه هم نمی شود.

پیش نویس اساسنامه فدراسیون های ورزشی لو رفت

پیش  به سوی ورزش دولتی!

بررسی گلایه های سرمربی استقلال درباره ضعف این تیم

حرف هایی از جنس بهانه 

کیوسک

مارکا
مأموریت ممکن

موندو
قدم بزرگ

اسپورت
مهار نشدنی

آ.اس
جایی برای اشتباه نیست

نما

انصراف پهلوان با  فشار وزارتخانه
اگرچه س�ازمان بازرسی کل کش�ور حضور در شورای شهر را »شغل« ندانس�ت اما پافشاری عجیب وزارت 
ورزش ب�ر جلوگیری از حضور حس�ین رضازاده به عنوان پرافتخارترین وزنه ب�ردار تاریخ ایران در انتخابات 
این فدراسیون باعث شد وی سرانجام از حضور در انتخابات انصراف دهد. بعد از این تصمیم که تحت فشار 
وزارت ورزش گرفته شد، رضازاده در پاسخ به این سوال که آیا با وضعیتی که پیش آمده است می خواهد از 
وزنه برداری خداحافظی کند، گفت:  خیر خداحافظی نمی کنم، من همچنان عضو کنفدراسیون وزنه برداری آسیا 
هستم اما وقتی دیگر من را نمی خواهند، چاره ای نیست. عضو شورای شهر ادامه داد:  نمی توانم به آرای مردم 
عزیز شهر تهران دهن کجی و از شورای شهر استعفا کنم ضمن اینکه شورای حل اختلاف و کمیسیون اصل90 
نیز حضورم در انتخابات فدراسیون را تایید کرده بودند. رضازاده درباره اینکه آیا به مجمع انتخاباتی می رود یا 
خیر،  گفت: بروم چکار کنم؟ گفته بودند باید استعفا بدهم که ندادم حالا با این وضعیت به مجمع بروم که چه 
اتفاقی بیفتد؟ رئیس سابق فدراسیون وزنه برداری یادآور شد: در حال حاضر سیدمهدی هاشمی دوست خوبم 
و مدیر موفق فدراس�یون تیراندازی از جمله افرادی اس�ت که در مجلس شورای اسلامی بوده و همچنان در 
فدراسیون تیراندازی ریاست می کند اما حالا چرا عضویت در شورا را شغل می دانند و حضور در مجلس را خیر، 
باید مسؤولان جوابگو باشند. وی افزود: در المپیک قبلی 4 مدال آوردیم و برنامه ریزی داشتیم تا در المپیک 
2016 رنگ مدال ها را ارتقا دهیم ضمن اینکه برای حضور در هیأت رئیسه فدراسیون جهانی نیز برنامه داشتم. 
رض�ازاده درب�اره اینکه آیا از حضور در انتخابات انصراف خواه�د داد ، گفت: باز هم می گویم من خداحافظی 
نمی کنم اما گویا خواسته وزارت چیز دیگری است. دوست داشتم بیایم و خدمت کنم اما گویا مقدور نیست. 
رئیس سابق فدراسیون وزنه برداری با بیان اینکه کورش باقری بهترین گزینه برای ریاست بعدی فدراسیون 
وزنه برداری است، درباره اینکه چرا وزارت علاقه ای به حضور او در فدراسیون ندارد، گفت : این را از خودشان 
بپرسید من در این 6-5 سال سعی کردم موفق باشم و از همه کسانی که من را حمایت کردند تشکر می کنم.


